
Zápis z jednání uýboru oddílu atletiky
PSK Olymp Praha, z.s. č. l/25

Dne: 15, L Za25

Účastníci:
Členové rnýboru:

Michal Krčmář, Lenka Masná, Jindřich Linhart, Pavel Kudrna {od 14:55}

Hosté: Petr Jindra

Frogram:
1,, Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu

2, Schválení zápisů z jednání výboru per rollarn č. rU24 a t2l24
3. Řešení personální situace výbcru oddílu

4. Příprava uýroční členské schůze oddílu atletiky

5. lnformace o uzavírání trenérskrých smluv a Dpp

6, Členské příspěvky pro rak 2025

7, Závody halové sezóny 24125

8. Různé

Průběh iednání:
Jednání bylo zahájenav 3,4:15,

L. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu
Zapisovatelem byl zvolen Michal Krčmář, ověřovatelem zápisu Lenka Masná

2. Schválení zápisů z jednání per rollam č. t1/24 a 12/24 a návrh na revokaci
fulichal Krčmář přednesl návrh zápisu z jednání VOA per rollam č. 1,U24, kterým nebyl schválen návrh

trenérských odměrr na rok 2025.

Zápis z jednání VOÁ č. n/Za byl schválen všenni hlasy přítomntých č|enů.

Michal Krčmář přednesl návrh zápisu z jednání VOA per rollarn č.17.!?.4 s tírn, že upozornil na věcnó
chyby v příloze a zadání hlasovací otázky č. 1.

Zápis z jednání VOA byl schválen všemi hlasy přítomných.

V,ýbor rozhodl, že je nutno napravit chyby v příloze podkladu pro jednání VOA č. 17|24, a to:

r Odměna pro Alenu Praxovcu - v podkladu nesprávně uvedena hodinová sazba 460,- Kč a

uisledná částka 11 500,- Kč. Vzhledem k tomu, že s paní Praxovou se uzayírá DPP, je správně

stanovená částka hodinová sazba 40Q- Kč a wýsled částka 10 000,- Kč.

r odměna pro Michala krčrnář - v podkladu je nesprávně uvedena hodinová sazba 400 kč a

uýsledná částka 10 000,- Kč. Vzhledem k tomu, že pak Krčmář neuzavírá s klubem DPP, ale



fakturuje, není dŮvod rněnit částku uvedenou v podkladu pra jednání VOA č. 1,1,/24, tj.
hodinová sazba 600,- Kč a maximální fakturační částka ]_5 000"- Kč.

Opravu měsíČních odměn pro Alenu Praxovou a Míchala Krčmáře schválilvýbor rršemi hlasy
přítomnrich členů,
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Michal Krčmář konstatoval, že po rezígnaci Nadi Koštovalové pracoval výbor s menším počtem členů.
Navrhl kooptovat na neobsazené místo člena vriboru Petra Jindru {nar.1971), Konstatoval, že Petr
Jindra je dlouholetým členem oddílu, prošei všemi kategoríemi eld rnladšího žactva po veterány. Stáíe
je aktivním závodníkem, byl platným členem B-družstva mužů. Zároveň je aktivní jako rozhodčí. Petr
Jindra je dokonale seznámen se situací oddílu, vnírná oddíl i z pohledu pražské at|etiky.

Výbor schválíl kooptaci Petra Jindry všemi čtyřmi hlasy.

V souladu se stanovami klubu bude návrh na schválení kooptace předložen nejbližší členské schůzi
addíiu.

Michal Krčmář dá|e upozornil aktuálně vedený soudní spor Pavel Kudrna versus PSK Olymp Praha,
z.s. o doplacení trenérských odměn. Konstatoval, že vyzval Pavla Kudrnu k rezignaci na místo člena
VOA mailenr z 19, 12.2a24 s odvoláním na je slib. Ten ve ste.lný den odpověděl, že svého slova

{,,nebyl to slib"} zatím nemůže dostát a že se následně vyjádří. Michal Krčmář konstatoval, že si
nedovede představit, že by Pavel Kudrna byl členem orgánu klubu, kteni jako fuzická osoba žaluje a
požádal Pavla Kudrnu o vyjádření,

Pavel Kudrna konstatoval, že odsioupit z vrlboru nehocilá.

Výbor oddílu se většinově shodl, že návrh na odvolání Pavla Kudrny bude předložen nejbližšíčlenské
schůzi.
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Výbor se zabýval přípravou pravidelné výroční schůze a shodl se na násiedujícím programir:

1. Volba orgánů schůze

2. Zpráva o činnosti výboru v roce2a24
3. Zpráva o hospodaření

4, Vyhlášení nejlepších atletů oddílu
5, Návrh na schválení kooptace Petra Jindry do výboru

6, Návrh na odvolání Pavia Kudrny z výboru

7, Různé

B. Diskuse

Členská schŮze se uskuteční v úterý 18.2. ža25 od 17:45. Lenka Masná zajistí publikaci informace o

konání na webových stránkách v dostatečném předstihu.

ftlejlepšíatleti oddílu budou vyhlášeni v mužsk,ých a ženských kategoriích pro:

o mladší žactvo

o starší žactvo
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VyhlaŠován a odměňován bude vždy jeden atlet, který obdrží poukázku na zboží obchodu Decathlon
v hodnotě 3 000,- Kč. Návrh odměňovaných atletů připraví ve spolupráci s TR Michal Krčmář a
předloží ho k projednání schůzi VOA dne 10. 2,7a25
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Trenérské smlouvy jsou na podpisu u prezidenta klubu. Výhrady k rniši částky měl M. Mikunda" Týkala
se nezapoČÍtání Davida Kudlaty {zCICIs) do výsledků jeho tréninkové skupiny z důvodu neuhrazení
Čienských příspóvků, Pan Mikunda se dornnívá, že nebyl včas dostatečně informován. DPP byla
podepsána.
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Č|enům trenérské rady byl rozeslán seznam ,,závadících" atletů, tj. atletů, kteřídle lS ČAS absolvovali
v kalendářním roce 2024 šest závodů a mal'ítak nárok na bonus - sníženíročních členských
příspěvků.

Lenka Masná zajistí aktualizaci informaci na oddílovém webu včetně odkazu na seznam ,,závodících"
členů.

lVlichal Krčmdř inforrnoval o očekávanÝch žádostech o slevu členských příspěvků iRozálie
KrejČovesová 2005, trenérka D, Sečkářová, Ondřej Kalina 2007, trenér J. Kryštof}. V obou případech je
nesplnění poŽadovaného počtu startů zdůvodňováno dlouhodobým zraněním. Žádosti o snížení
příspě,rků dosud nedorazily. Výbor o nich bude jednat na svérn příštím zasedání.
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Výbor zhodnotil dosud realizované halové závody pořádané oddílem. Považuje je z hlediska
organizačního za zdařilé,
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Pavel Kudrna předložil vzorky dresů ve čtyřech barevných variantách, ze kterých výbor vybral jednu.

5 dresy budou seznánreni trenéři {zajistí Michal Krčmář) a ti připrar,í objednávky za své tréninkové
skupiny. Michal KrČmář zpracuje celkovou objednávku, kterou do pátku 17.1,. předá Pavlu Kudrnovi,
který ji odešle výrobci

Michal Krčmář seznámil členy výboru s návrhem dopisu předsedovi ČaS te stavu atletického
stadionu. Výbor většinou hlasů dopis schválil.
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]indřich Linhart předložilvliboru seznam nových členťr oddílu v roce 2024 (viz příloha zápisu}. Výbor
jejich přijetí schválil"



Miloš Martinec
Lenka Masná předložila návrh na spoluprácis bývalým masérem CS Milošem Martincem naa

důležitých akcích, kterých se zúčastňují členové oddílu imistrovství republiky, extraliga apod.i. Výbar
povaŽuje zajištění kvalitního servisu pro oddílové závodníky za důležité a spolupráci s panem

Martincem schvaluje.

Trenérské skříňky pro nové trenéry
Noví trenéři Lukáš Šebík a Eliška Masná se obrátí na Lenku Masn*u se žádostí o trenéíírské skříňfu.

jednání rnýboru oddílu bylo ukončeno v 15:45

zapisovatel

Příloha: Noví členové oddílu raku 7a74

ověř*vatel


